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Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-ára írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezet ő Miniszter úrho z

„Rokkantak felülvizsgálata : mint a mesében 2.?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönöm, hogy kérdéseimre mesébe illő válaszokat ad, illetve, hogy többször is képe s

ugyanazokat az idézeteket beilleszteni a különböző kérdéseimre adott reagálásaiba . Ezzel együtt

szeretném kérni, hogy az előző kérdésemre („Rokkantak felülvizsgálata : mint a mesében"

K/7994.) konkrét válaszokat is szíveskedjen adni .
Az adatokra vonatkozóan azt írta Miniszter Úr, hogy azok nyilvánosak a Nemzet i

Rehabilitációs és Szociális Hivatal (NRSZH) honlapján . Valóban vannak táblázatok a

vizsgálatokról a hivatal oldalán . Gondolom ön is könnyen elboldogul az A, B1, B2, Cl, C2, D, E

besorolások értelmezésén, ami többek között I . és II fokú eljárások szerint mutatja be a z

eredményeket. Ezzel együtt megjegyzem, hogy a honlapon elérhet ő adatokat az

egészségkárosodás szerinti osztályozás szerint mutatják be, miközben a komplex min ősítésre

vonatkozó részletes szabályokról szóló 7/2012 . (II. 14.) NEFMI rendelet alapján enné l

összetettebbnek tűnik a komplex min ősítés rendszere . A táblázatokból például nem tudható, hogy

a rehabilitálhatóság foglalkoztatási és a szociális szempontú értékelése tekintetében milyen

eredmények születtek. Az sem világos, hogy azok közül, akiket a rendszer átalakítása miatt hívtak

be, mennyi embertől vették el az ellátását? Illetve, hogy korábban adott ellátásra jogosultak milyen

új ellátást kapnak, vagy sem .
Tekintve, hogy sem az adatokra vonatkozóan sem egyéb a felülvizsgálat gyakorlati eljárás i

részére vonatkozóan nem kaptam válaszokat, így ismételten felteszem azokat is Önnek :

- Kik döntenek a megváltozott munkaképességűek felülvizsgálatáról ?

Mindenesetben többtagú bizottság jelenlétében folyik a vizsgálat? Mi alapján hozzák meg a

végső döntést?

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



Eddig hány embertő l vették el az ellátását? Mi lesz ezekkel az emberekkel?
Azok esetében, akik az új rendszerben is ellátottak maradtak, hányan kapnak alacsonyabb
összegű ellátást? Mennyivel alacsonyabb ez az összeg és milyen arányban vannak a
többiekhez képest azok akik rosszabbul jártak ?
Kérem, tájékoztasson arról, hogy a korábbi ellátásokra jogosultak milyen új ellátásoka t
kapnak, az ellátások fajtája szerint?
Hogyan lehetséges az, hogy előre tudják, hogy mennyit akarnak megtakarítani, miközben az t
nem tudhatják előre, hogy 200 ezer ember milyen egészségi állapotban van ?
Alkalmaznak-e szimulátorokat vagy sem? Véget ért-e a közbeszerzés? M űködésbe álltak-e

már az új berendezések?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. szeptember 14 .

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és
hatáskörérő l szóló 212/2010 . (VII . 1 .) Korm. rendelet 41 . § 1) pontja alapján Ön felel a szociál- é s
nyugdíjpolitikáért, ezért kérdezem Miniszter Urat .

Tóth Csaba
(MSZP)

országgyűlési képviselő
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